
     KREDS 127 
          VESTJYSK  

               LÆRERFORENING 
 

GENERALFORSAMLING 
Vestjysk Lærerforening, kreds 127 

 
onsdag den 13. marts 2024 kl. 18.30 

med spisning fra kl. 17.30 
Mejdal-Halgård Sportscenter, Slåenvej 65, 7500 Holstebro 

 
Endelig dagsorden :            
 

1. Valg af dirigent 
 

2. Forretningsorden 
 

3. Formandens beretning 
 

4. Regnskab for 2023 
 

5. Indkomne forslag 
 

6. Fastsættelse af ydelser til kredsstyrelsesmedlemmer og størrelsen af vederlag 
til lønnet medhjælp     

7. Budget 2024 og fastsættelse af kredskontingent 2024 

8. Valg efter § 8 i vedtægter for kreds 127 
 

9. Eventuelt 
 
Forslag, der ønskes sat på dagsordenen, skal foreligge på kredskontoret senest 10 
skoledage før generalforsamlingen – altså senest den 28. februar 2024. 
 
Før generalforsamlingen er foreningen vært ved et mindre traktement kl. 17.30. 
Tilmelding til traktementet senest den 6. marts 2024 kl. 12.00 
til tillidsrepræsentanten eller kredskontoret tlf. 9610 2800, E-mail 127@dlf.org 
 
På kredsstyrelsens vegne 
Torben Voss, Kredsformand                                                                        

mailto:127@dlf.org


 
 
  
                                                                         

Ad dagsordenens pkt. 2  

 

 FORSLAG TIL FORRETNINGSORDEN 

 TIL GENERALFORSAMLINGEN DEN 13. marts 2024 

1. Mødet åbnes af formanden, der leder valget af dirigent 

2. Dersom formandens beretning indeholder punkter, hvis indhold er sat på dagsordenen til senere 

afgørelse, er disse punkter undtaget fra afstemningen om beretningen. 

3.  Dirigenten påser, at forhandlingerne fremmes, og at god parlamentarisk orden opretholdes. 

Medlemmerne må i alle tilfælde rette sig efter dirigentens afgørelser. 

4. Talerne får ordet i den rækkefølge, de indtegnes hos dirigenten. Dog kan formanden og 

forslagsstilleren når som helst efter et indlæg begære ordet, ligesom dirigenten kan tillade en kort 

svarreplik. 

5. Dirigenten kan bestemme, at taletiden begrænses. Dirigenten eller 5 medlemmer kan stille 

forslag om, at debatten afsluttes straks efter de indtegnede talere. Træffes en sådan beslutning, 

kan kun formanden og forslagsstilleren yderligere tildeles ordet. 

6. Forslag og ændringsforslag skal indleveres skriftligt til dirigenten. Dirigenten bestemmer, i hvilken 

rækkefølge forslag og ændringsforslag sættes til afstemning. 

7. Alle afgørelser træffes ved almindelig stemmeflerhed, jvf. dog kredsens vedtægter § 5, stk. 5, 

hvorefter generalforsamlingen kun kan træffe beslutning om sager, der er optaget på 

dagsordenen, samt kredsens vedtægter § 21, hvorefter vedtægtsændringer kræver, at mindst 2/3 

af samtlige afgivne stemmer (inklusive stemmer ikke) stemmer for samt kredsens vedtægter § 8. 

Skriftlig afstemning afholdes, såfremt 10 medlemmer begærer det jvf. § 5 stk. 2. Ved personvalg 

foretages altid skriftlig afstemning, såfremt der er opstillet flere kandidater, end der skal vælges. 

8. Formanden eller kredsstyrelsen kan forlange debatten afbrudt for at afholde et kort 
kredsstyrelsesmøde. 

 
9.  Dirigenten udpeger stemmetællere. 

 

 

 

 

 

   

            

   

 

  

 

 



 

      

Velkommen til generalforsamling den 13. marts 2024 

I år er det en valggeneralforsamling, hvor der skal vælges ny kredsstyrelse i Vestjysk Lærerforening. 

Kredsstyrelsen i Vestjysk Lærerforening består af 6 personer. To personer i den nuværende 

kredsstyrelse har bestemt sig for ikke at genopstille, så der skal findes et par nye 

styrelsesmedlemmer. 

Sidst i dette skrift kan I se, hvem der på nuværende tidspunkt tænker på og er interesseret i at blive 

valgt ind i kredsstyrelsen for de kommende to år. I kan som medlemmer også bestemme jer for 

opstilling helt frem til selve afstemningen på generalforsamlingen i Holstebro.  

Jeg vil gerne opfordre jer alle til at komme, både for at afgive jeres stemmer, men også for at være 

medbestemmende om og diskutere Vestjysk Lærerforenings fremtidige politik. Og selvfølgelig for at 

tilbringe en hyggelig aften med kolleger og andre medlemmer. 

Kredsstyrelsen håber at se mange medlemmer den 13. marts 2024 i Mejdal-Halgård Sportscenter. 

På kredsstyrelsens vegne 

Torben Voss, kredsformand for Vestjysk Lærerforening. 

 

 

Ad dagsordenens pkt.3                                                                                        

 

Formandens beretning 

 
 



 
 
 
 

Beretning vedr. sagsbehandling 

Herunder et kort oprids over sagsbehandlingen i kreds 127 

 

Afskedigelser: 

I Vestjysk Lærerforening oplevede vi i 2023 et fald i antal afskedigelser i forhold til 2022. 

Afskedssager håndteres i et samarbejde med Danmarks Lærerforenings afskedsteam. 

 

Sygesager: 

Antallet af henvendelser fra medlemmer, som ikke er i stand til at varetage deres job pga. sygdom, 

var cirka samme antal i 2023 som i 2022. 

Det er fortsat sådan at antallet af sygesager, der har baggrund i psykiske belastninger, udgør 

hovedparten af sagerne, men der er dog sket en vækst i antallet af sygesager med baggrund i fysiske 

forhold. 

Det er tydeligt, at medlemmerne stadig føler sig pressede af både øgede krav i arbejdets omfang og 

indhold, og en del medlemmer har valgt at gå på deltid for egen regning. 

Sygesagerne kan i nogle tilfælde løses ved at arbejdet i perioder omlægges, mens det i andre tilfælde 

kan være nødvendigt med permanente tiltag fra ”Rammeaftale om det sociale kapitel”, og endelig 

ender nogle sygesager desværre i afskedigelse. 

 

Pensionsrådgivning: 

Antallet af pensionsrådgivninger er stadigt dalende i takt med, at antallet af tjenestemænd i 

folkeskolen falder.  

Der kommer jævnligt henvendelser fra overenskomstansatte, der gerne vil have rådgivning om 

pension.  

Som reglerne er p.t., må jeg ikke rådgive om overenskomstpension. Jeg er dog behjælpelig med at 

skabe overblik over hvilke muligheder, den enkelte har. 

  

Barselsrådgivning: 

Antallet af barselssager var i år 2023 let faldende i forhold til 2022. 

 

I kraft af det kendskab til problematikker i medlemmernes arbejdsforhold jeg får via sagsbehandling, 

indgår jeg i drøftelser med kredsstyrelsen om spørgsmål af mere almen karakter, især hvis det kan 

give anledning til politisk overvejelse eller skal indgå i vejledning og information til TR. 

 

Konsulent Erland Eckerberg 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Ad dagsordenens pkt.4       

 

Regnskabet er vedlagt 

 

        

 

 

 

 

 

 

 

                

 

Medlemsforhold: 
 
Antal medlemmer pr. 31.12.2023           
 
 

 
Fraktion 1 – lærere 

 
811 

 
Fraktion 2 – børnehaveklasseledere 

 
56 

 
Fraktion 4 – pensionister 

 
341 

 
Fraktion 6 – særlige medlemmer 

 
6 

 
I alt 

 
1214 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ad dagsordenens pkt.5  

 

 

Indkomne forslag 

Vedtægtsændring vedr. alder for kontingentfritagelse 

Nuværende §4 stk.3:                                                                                                                  
Medlemmer, som er fyldt 75 år, er kontingentfri. 

Ny §4 stk.3:                                                                                                                                             
Der opnås kontingentfritagelse fra den 1. i måneden efter, at der er gået 12 år fra opnåelsen af ret til 
folkepension.  

 

 

Ad dagsordenens pkt.6  

 

Fastsættelse af ydelser til kredsstyrelsesmedlemmer m.v. 

a) Kredsens anmoder om et årligt bruttofrikøb på 4794 timer til arbejdet i kredsen. 

Bruttofrikøbet betyder, at de afsatte timer er inkl. ferie og ydes som frikøb af årsnormen på 

1924 timer. Formanden er fuldtidsfrikøbt og derfor afsættes 1924 timer hertil. Resten af 

timerne fordeles ved konstituering af kredsstyrelsen i forhold til de funktioner, man varetager. 

Det forventes, at formanden er FTR i sin kommune og derfor reduceres frikøbet tilsvarende.  

 

Der udbetales 200 kr. pr. time til kredsstyrelsesmedlemmer, som varetager telefonvagt i 

skoleferieperioder. Omfanget af telefonvagter er én time pr. hverdag i skoleferieperioderne. 

 

I henhold til overenskomsternes § 5 stk. 12 ydes et funktionstillæg på 4000 kr. årligt 

grundbeløb (31/3 2000 niveau) for skiftende arbejdssteder. 

 

b) Det indstilles, at kredsformanden aflønnes som konsulent på slutløn jf. overenskomst mellem 

PDK og SAKS. Næstformanden aflønnes på løntrin 47 + et funktionstillæg på 9655 kr. i 2000 

priser.  

 

c) Det indstilles, at sekretæren tildeles 37 timer ugentlige timer efter gældende HK 

overenskomst. Konsulenten tildeles 37 timer ugentlige timer efter gældende PDK 

overenskomst.   

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ad dagsordenens pkt.7 

   

  Budget 2024 

Indtægter   

Kontingent 3070 

Renter 4 

Adm. Særlig fond 25 

Øvrige indtægter   

Akutfond 850 

    

Indtægter i alt 3949 

    

Udgifter i alt 4009 

    

Årets resultat -60 

    

Administration   

Ansattes løn, pension, lønsumsafg. 
m.m. 1470 

Ansatte i alt 1470 

  

Kontor   

Porto 0 

Nets gebyr, DLF 19,5 

Forsikringer 23 

Abonnementer 26 

Forplejning kontoret 5 

Revision 23 

Kontorartikler 2 

Inventar/anskaffelser 5 

Kontoret i alt 103,5 

    

Kommunikation    

IT udstyr 10 

IT drift og telefoni 20 

Kopimaskine 20 

Kommunikation i alt 50 

Administrationsudgifter i alt 1623,50 

    

Lokaleudgifter   

Husleje-vedligehold 100 

Lys og varme 28 

Rengøring m.m. 2 

Lokaleudgifter i alt 130 
 

  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
  



 
 
 

Kredsstyrelsen   

Frikøb 1215 

Vederlag formand 216 

Pension formand 40 

Pension næstformand 14 

Vederlag KS 105 

Time/dagpenge KS   

Kørsel 60 

Kongres 25 

KS-møder 10 

KS-udgifter i alt 1685 

    

Tillidsrepræsentanter   

Diæter TR 4 

Gaver TR 30 

Kørsel TR 10 

TR-møder 14 

Udgifter TR i alt 58 

    

Aktivitetskonto   

Pensionistarrangementer 52 

Information 15 

Medlemskursus og jubilæum 100 

Andre kurser 12 

TR-kursus 80 

Medlemsmøder 11 

Andre møder 13 

Faglig klub 10 

Generalforsamling 50  

Møder/kurser i alt 343 

Vikarudgifter frikøb TR  140 

Vikarudgifter frikøb KS 200 

Regulering hensættelse -280 

Vikar udgifter i alt 60 

Kursus, møde & vikarudgifter i alt 403 

Aktivitetskonto i alt 470 

    

Øvrige udgifter   

Andre gaver 10 

Gaver jubilæum/pension 20 

Bidrag særlige formål 0,5 

Kredssamarbejde MidtVest 7 

Regnskab KMV   

Andre udgifter 5 

Øvrige udgifter i alt 42,5 

    

Samlede udgifter 4009 

    

Nettoresultat -60 
 

   



   

   
 

 

Kredsstyrelsen fremsætter følgende forslag til kontingentfastsættelse for 2024. 

 

FRAKTION DLF KREDSEN 
 

PR. MDR. 

1-2 alm. medlemmer 229,- 294,- 
 

523,- 

4 pensionister 77,- 39,- 
 

116,- 

6 Særlige 
medlemmer 

98,- 12,50 
 

110,50 

 

I henhold til vedtægternes § 4, stk. 2 indstiller kredsstyrelsen, at der af kontingentet fra  

kredsens almindelige medlemmer i fraktion 1 og 2 henlægges 0 kroner i 2023 til kreds  

127’s særlige fond 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Ad dagsordenens pkt.8 

 

Medlemmerne i vores kreds mærker hver dag, at økonomien i 
kommunerne er presset. Besparelser, effektiviseringer, omstruktureringer, 
bæredygtig økonomi – kært barn har mange navne. I min optik sker der i 
disse år en stor udhuling af den velfærd, som er en forudsætning for at 
vores samfund kan kaldes et velfærdssamfund. Besparelserne på vores 
skoler er uholdbare og gør det til tider nærmest umuligt for vores 
medlemmer at lykkes med deres opgaver, og det er uanset, om man 
arbejder som lærer, børnehaveklasselærer, vejleder eller konsulent. Vi 
skal arbejde endnu hårdere på at overbevise politikerne i de tre 
kommuner om, at en investering i vores skoler er en nødvendighed, hvis 
vi ønsker at børn og unge får et godt liv.  

Jeg hedder Helle Døj og jeg stiller op som formand for Vestjysk Lærerforening 

Jeg har været i kredsstyrelsen siden 2010, og har i fire perioder fungeret som næstformand.  Jeg har 

været repræsentant i KS for lærerne i Struer og været FTR i Struer. Derudover arbejder jeg også på 

Parkskolen, Struer, hvor jeg har været siden 1994. 

Der er med de nye læreplaner og et folkeskoleudspil sat en retning for fremtidens skole. De 

forandringer, vi ser ind i, kræver benhårdt arbejde af hele kredsstyrelsen, og vi skal sammen sikre os, 

at vi er i stand til at bringe medlemmernes fortællinger ind til beslutningstagerne. Jeg er fuldstændig 

sikker på, at hvis vi som faggruppe skal kunne tage de nødvendige skridt fremad, skal det foregå i 

fællesskab, både som lærerkolleger og som kredsens styrelse. Det vil jeg gerne stille mig i spidsen for 

som formand.  

Jeg er overbevist om, at Danmarks Lærerforenings største styrke er vores dygtige og veluddannede 

tillidsrepræsentanter, som løfter mange store og vigtige opgaver ude på den enkelte skole. Deres 

uddannelse og arbejdsvilkår skal fortsat have et stort fokus i den kommende periode. Samtidig skal vi 

sikre os, at vi stadig er en stærk fagforening med en høj organisationsprocent. Vi skal arbejde hårdt 

for at få vores unge kolleger til at melde os ind i vores fællesskab. Men det kræver også, at vi viser 

dem, at vi er et solidarisk fællesskab. 

Jeg vil arbejde for: 

Sammen med kredsstyrelsen at være til stede og tage aktiv del de steder, hvor medlemmernes vilkår 

drøftes og besluttes. 

At styrke vores samarbejde med og involvere alle medlemsgrupper og insistere på, at alle skal have 

indflydelse på deres arbejdsliv.             

At vores lokale arbejdstidsaftaler bliver foldet ud, forstået, overholdt og bliver medvirkende til at 

udvikle skolen og lærernes arbejdsmiljø. 

At vi styrker vores relationer og samarbejde med ledelserne, forvaltningerne, politikerne m.fl. 

 

Jeg håber at se mange medlemmer til generalforsamlingen og få jeres opbakning til det 

fremtidige arbejde. 

 

 



 

 

 

 

Mit navn er Søren Lyngklip Strøm, jeg er 53 år, gift og far til 3 piger.  

Jeg har været lærer siden 2001, de to første år på Frederiksberg, fra 2003 på 

Sct. Jørgens skole og siden 2017 på Rolf Krake skole, begge i Holstebro. Jeg 

har været TR siden 2011 og blev valgt første gang til kredsstyrelsen i 2018. 

Som TR har jeg været med til at navigere på skoler med mange forskellige 

typer af klasser.  Det være sig klasser med elever fra forskellige kulturer, 

forskellige typer af specialklasser, 10. klasser, modtager- og sprog-klasser. 

Jeg var TR da skolerne i Holstebro by skulle samles på tre skoler, og min egen skole skulle lukke. Det 

har givet mig en bred erfaring i at arbejde i og med mange forskellige udgaver af folkeskolen og 

desuden at samarbejde med meget forskellige ledere.  

I forbindelse med mit arbejde i kredsstyrelsen sidder jeg i studierådet på Nørre Nissum Seminarium. 

Jeg mener det er vigtigt, at vi blander os i hvordan vi uddanner vore kommende kollegaer. I den nye 

uddannelse er praktikken udvidet og skolerne er blevet meduddanner på et niveau vi ikke har prøvet 

før. Det kræver kompetencer og især tydelighed i hvilke kompetencer der er brug for. For skolerne, 

lærerne og ikke mindst for de studerendes skyld. 

Jeg sidder ligeledes i Fagbevægelsens Hovedorganisation (FH) lokalpolitiske udvalg for Holstebro. 

Det er spændende at prøve udnytte, at vi nu er en del af noget større. Her er mit fokus jo selvfølgelig 

meget på Holstebro kommune, men jeg mener også, at FH har brug for vores stemme for at rumme 

andre end traditionelle arbejderstemmer. 

Vores arbejdstidsaftale og 3 lokalaftaler, skal stadig forbedres og forankres i skolernes daglige liv, 

med det klare sigte, at få styrket sammenhængen mellem opgaver og resurser i lærernes og 

børnehaveklasselærernes hverdag. Der er stadig arbejde at gøre. 

Arbejdspresset og den manglende sammenhæng mellem tid og opgaver, giver ikke de bedste 

muligheder for at løfte de mange opgaver der er i en moderne skole.  

Vi skal derfor have genindsat lærerne og børnehaveklasselærerne som de professionelle specialister, 

der ved mest om hvad der foregår i klasserne og som derfor professionelt vurderer, hvilke didaktiske, 

pædagogiske og faglige tiltag der skal ske i klasserne.  

Det kræver mest af alt, at tiden og resurserne er der. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Jeg hedder Lotte Kehlet Lundblad  
Jeg er 41 år og jeg bor i Møborg i Lemvig Kommune med min 
mand og vores to store teenagepiger.  
 
Jeg har været ansat i Struer Kommune siden 2008 og fra 2010 på 
Langhøjskolen.    
Jeg har i mange år undervist i dansk, musik, billedkunst og været 
klasselærer i indskolingen. Jeg elsker at undervise de yngste børn 
i skolen. Det er benhårdt arbejde, men umiddelbarheden og 
begejstringen blandt eleverne giver mig energi og lysten til at 
udvikle god undervisning.   
Men muligheden for at forberede og gennemføre den gode 
undervisning er under massivt pres.    
Det var bla. derfor jeg for to år siden jeg stillede op til 
kredsstyrelsesvalget.  
Udover min daglige gang på Langhøjskolen, hvor jeg også er 
tillidsmand, har jeg de sidste år været medlem af kredsstyrelsen 
og her fungeret som pædagogisk ansvarlig. Dette arbejde har 

givet mig endnu mere lyst og blod på tanden til mere fagpolitisk arbejde. I kredsstyrelsen bidrager jeg 
med mit blik for den politiske og den pædagogiske dagsorden og de muligheder det giver. Lige nu er 
det især arbejdet med de nye læreplaner og tankerne bag begrebet praksisfaglighed, der optager mig. 
Hvordan bruger vi, og hvordan kan vi blive endnu bedre til at bruge vores pædagogiske sprog. Jeg har 
desuden arbejdet med at klæde vores tillidsrepræsentanter på i forholde til bla. Inklusion, 
Meddelelsesbog og andre aktuelle pædagogiske emner. Som tillidsmand bringer jeg ligeledes mine 
erfaringer med lokalaftale og A20 med ind i kredsstyrelsen.   
Jeg brænder for skolen, lærerne og deres muligheder for at udføre verdens bedste job.    
Jeg stiller op som kongresdelegeret.    
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kim Mose 

FTR i Lemvig Kommune og lærer på Lemtorpskolen 

Jeg har siddet i Kredsstyrelsen i 4 perioder nu, og er klar til at tage endnu en tørn for at tale vores sag 

hos de mange interessenter/samarbejdspartnere vi har. Det er et spændende og udfordrende 

arbejde, hvor der hele tiden skal tænkes alternative tanker og løsningsforslag, for at fremme den 

enkeltes læreres arbejdsforhold.  

Der er nok at tage fat på i vores 3 kommuner. A20 er stadig ikke fuldt implementeret på skolerne, og 

selv om vi har fået lavet lokalaftaler i alle 3 kommuner er der stadig for stor forskel på hvordan 

arbejdsforholdene er på de enkelte skoler. Jeg tænker især på vores opgaveoversigter som på 

mange skoler simpelthen er mangelfulde, så det skal være et stort fokuspunkt her i foråret 2024 hvis 

jeg får din stemme til valget. Skoleplanen skal også forbedres, så det bliver mere end et stykke papir 

med nogle tilsagn på. Der bliver i øjeblikket forhandlet om en ny overenskomst på vores område, og 

meget tyder på, at de fleste midler bliver brugt på lønstigninger. Det er naturligvis en god ting, men 

jeg vil personligt også gerne snart se noget mere fokus på vores arbejdsforhold. Her tænker jeg på de 

mange lektioner som den enkelte lærer/børnehaveklasseleder har. Hver gang en kommune mangler 

penge, sætter man lige undervisningstiden op. Det er en uholdbar situation, og der skal snart gøres 

noget. 

Alt for mange unge/nyuddannede lærere får et praksischok når de starter ude i Folkeskolen. Vi mister 

simpelthen for mange de første år af deres lærerliv, og det skal vi have lavet om på, både lokalt og 

nationalt. En anden ting der fylder for meget disse år er inklusionen/mellemformer/-specialklasse eller 

ikke specialklasse? Det er ikke en spareøvelse hævder vores politikere, men vi har nogle elever, som 

vi taber imellem de forskellige kasser, og det er hårdt at se på og være i som lærer, når man kan se, 

at det enkelte barn ikke trives med det tilbud de har fået tilbudt. Det psykiske arbejdsmiljø vil også 

være en mærkesag for mig, for trives den enkelte lærer ikke, smitter det desværre af på 

undervisningen, og det går så ud over eleverne i sidste ende. Håber jeg kan få lov til at fortsætte mit 

arbejde i Kredsstyrelsen i de kommende 2 år. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeg hedder Thomas Birch og er lærer på Nr. Nissum Skole & Børneunivers. Jeg opstiller til 

kredsstyrelsen, da det fagpolitiske arbejde stadig interesserer mig rigtig meget. I de seneste to år har 

jeg været 1. suppleant til kredsstyrelsen og i perioden fra 2010 -2016 var jeg en del af kredsstyrelsen 

og havde stor glæde ved det arbejde, som jeg blev involveret i. Fra 2016 – 2020 blev jeg i stedet 

ansat som faglig sagsbehandler, hvilket gav mig endnu større indblik i de mange aspekter af vores 

lokale og centrale forenings arbejdsområder. Ved udgangen af 2020 valgte jeg at opsige min stilling 

som faglig sagsbehandler for at vende tilbage til lærergerningen i Nr. Nissum, hvor jeg samtidig har 

bopæl. Når jeg nu igen kandiderer til en plads i kredsstyrelsen, hænger det sammen med, at den 

fagpolitiske interesse fortsat er intakt, og at jeg samtidig mener at være i besiddelse af viden og 

kompetencer, som kan kvalificere arbejdet i kredsstyrelsen. Udover at have været kredsens kasserer i 

10 år har jeg deltaget i MED-udvalg på alle niveauer i Lemvig kommune. For to år siden blev jeg valgt 

til Medlemsforum Vest i Lærernes Pension, hvilket har givet mig indblik i et område, som udgør en 

vigtig del af vores løn, nemlig forsikring og pension. Jeg ønsker at være med til at gøre vores 

politikere opmærksom på, hvilke modsatrettede udfordringer vi står med i det daglige omhandlende 

mange undervisningstimer, inklusion, integration, dokumentation og høje faglige forventninger. Oveni 

ser vi formentlig ind i en fremtid med stort pres på hele velfærdsområdet, hvilket blot øger 

arbejdspresset på vores kolleger i og omkring skolen.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Jeg hedder Jane, er 33 år gammel og er lærer og TR på Halgård skole.  

Jeg bor i Holstebro sammen med min kæreste og hund.  

Jeg stiller op til kredsstyrelsen, da det fagpolitiske altid har interessereret mig og 

er noget jeg gerne vil bruge mere tid på og få mere viden om. Jeg har siden 

2013 været en aktiv del af en fagforening, hvor jeg har været elevformand for 

farmakonomeleverne (dem du møder i skranken på apoteket) på min tidligere 

uddannelse. På læreruddannelsen var jeg en del af LL (Lærerstuderendes 

Landskreds), hvor jeg både nåede at sidde som næstformand og formand for 

den lokale klub. Efter færdiggjort læreruddannelse har jeg engageret mig i det 

fagpolitiske ved at være TR-suppleant og nu som TR. 

Jeg vil gerne være med til at være lærernes stemme ind i kredsen og i DLF, da jeg synes at vi er en 

vigtig stemme i hvordan det faktisk er på skolerne. Hvad er vores styrker, hvor er vores udfordringer 

og hvordan får vi det hele til at hænge sammen ved at bruge de muligheder/redskaber vi har i 

kredsen og hele fagforeningen? Hvordan hjælper vi hinanden med at gøre vores arbejdsdag og -

opgaver mere gennemskuelige og gennemsigtige, så vi føler at vi kan få hverdagen til at hænge 

sammen samtidig med, at der også skal være plads til omsorg for og tid med børnene på skolen? 
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